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Bestyrelsesmøde for Fællesskolen Nustrup-Sommersted 
SKOLEÅRET 2023 - 2024 

 

Dato 20.2.24 

Sted Nustrup 

Deltagere Forældre rep.: Brian Skov, Karina Toftebjerg, Helene Østergaard Boisen, Benny Weisbjerg og Dilek 

Kartal, Luise Bram, Simon Hoffmann Christensen 

Lokale rep.: David Koeslich & Hanne van der Ploeg Holm 

Medarbejder rep.: Nanna Falk Jensen og Ole Thye Gram 

Ledelses rep.: Ulrik Sander Mortensen, Jette la Cour Landergren 

Suppleanter: Henrik Post og Rasa Dzenkauskiené 

Mødeleder Karina Toftebjerg 

Referent Ulrik Sander Mortensen 

Fraværende David Koeslich, Benny, Henrik Post 

Bilag  

 

 

Emne Tid Mål Referat m. tydelige aftaler 

Dagsorden 

• Godkendelse 

• Opfølgning 

   

 

Budget  At budgettet gennemgås og 

godkendes 

Sidste skoleår 2023 budget ender ud med 

et samlet positivt resultat: +789.000kr for 

skole og SFO-budgettet. Det er el, gas og 

varme, som vi i foråret 2023 afsatte en 

store pulje af til, da energipriserne dengang 

tegnede til at blive skyhøje. Det gik 

heldigvis ikke således. Derudover er det  

Et barselvikariat som dækkes internt, 

refusioner fra div. Kurser mm. Som har 

gjort positivt udslag. 

Samt vi har været gode til at holde 

budgettet gennem hele året.  

 

Det er dog stadigvæk ikke muligt at tilgå 

budgettet for 2024 i detaljer. Det handler 

om overgangen til nyt økonomisystem. Det 

betyder vi ikke kan se, hvordan det ser ud 

på de enkelte poster for 2024. 

 

Vi ser ind i et år, hvor vi gerne vil kunne 

indkøbe nyt it udstyr på elevniveau 

Chromebooks, og projektorer og andet it til 

klasselokalerne. Chromebooks skal vi dog 

ikke indkøbe pt. Da vi med Haderslev 

kommunes data-påbud, skal afvente hvad 

afgørelsen bliver herfor.  

 

I det kommende skoleår bliver der 

kommunalt tildelt midler til kompetenceløft 

for vejledere på skolen. Det er et led i 

styrkelsens af almenområdet.  

 

Der er landet ny overenskomst, vi ved ikke 

hvad det betyder i forhold til vores egen 

økonomi.  
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Bestyrelsen synes at det på nuværende er 

svært at godkende kommende budget dvs. 

For 2024, da det nye økonomisystem ikke 

er synligt på alle poster og derfor ikke 

gennemskueligt.  

Bestyrelsen vil derfor gerne have budget på 

kommende møder.  

 

 

Princip vedr. SFO  At princippet tilpasses input Der er blevet udarbejdet til princip for SFO, 

gældende for begge matriklers SFO.  

Dette bliver lagt ind på skolens hjemmeside 

www.fns.aula.dk under bestyrelsen. 

 

Det er bestyrelsens håb at princippet kan 

være med til at sætte retning på SFO-

hverdagen mht. Til aktiviteter og en 

tydeligere forventningsramme.  

 

Bestyrelsen ønsker at ledelsen præsenterer 

princippet til for medarbejderne og invitere 

til dialog om princippet, med ønsket om at 

udvikle SFO.   

Motivation i Junioruniverset  Drøftelse Der bliver drøftet om vi som en fællesskole 

kunne gøre mere brug af hinandens 

junioruniverser. Både så eleverne lære 

hinanden mere at kende, og lærere på 

tværs inspirerer hinanden.  

 

Den dalende motivation i junioruniverserne 

bekymrer skolebestyrelsen. Det er noget 

man ser over hele landet, men stadigvæk 

noget som vi er optaget af. Derfor ønskes 

der:  

  

- Ønskes en nysgerrighed på hvad 

der kan fastholde motivationen hos 

eleverne.  

- Kan en øget forældreinddragelse 

gøre noget? 

 

Bestyrelsen vil også gerne:  

- At elevrådet for begge matrikler 

bliver spurgt ind til omkring 

udvikling af læringen. Måske de har 

nogle bud på hvad der kan motivere 

dem til øget løst til læring. 

- At man på begge matrikler drøfter 

punktet med personalet.  

 

Punktet er en drøftelse som fortsætter på 

kommende møde.  

Og afleder også en drøftelse af om vi 

fortsat skal være en lektiefri skole, eller om 

vi skal ændre på dette. Derfor at det 

kommer på som punkt på kommende 

bestyrelsesmøde.  

  

http://www.fns.aula.dk/
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100 dage til skolestart  Orientering om årets plan Der har været afholdt møde om kommende 

100 dage før skolestart. Vi har gode 

tilbagemeldinger fra forældre fra sidste år, 

og vi har med baggrund i det revideret og 

fortsætter den gode overgang.  

Vi er særlig obs på SFO og elever som ikke 

bor i vores skoledistrikt.  

Ekstern kommunikation  Drøftelse Punktet bliver rykket til kommende møde  

Klasse-struktur  At klassestrukturen for 

fælles-klasser og universer i 

kommende skoleår 2024-25 

drøftes 

Nustrup klassesammensætning:  

0N 

1 og 2. N 

3 og 4. N 

5 og 6. N  

 

Sommersted klassesammensætning: 

0.S 

1.S 

2.-3.S 

4. S 

5. 6.S 

 

Skolebestyrelsesvalg  Planlægning Den 3. april skal der afholdes valgmøde 

efter gældende regler herfor.  

 

Der vælges en person til at side i 

valgbestyrelsen det bliver Karina melder sig 

sammen med skoleleder Jette.  

Gensidig orientering  • At sikre kort gensidig 

orientering - kræver 

det drøftelse, 

anbefales det 

dagsordensat.  

Ledelsen 
•  

•   

 

Medarbejdere 
Nustrup: 

• Nustrup holder påskedag i 

kommende tid.  

• Der har været afholdt fastelavn 
• Juniorunivers tager på en del ture i 

kommende tid.  

• Vi har snart besøg fra 

venskabsklasse fra Tyskland samt 
koncert på Harmonien i Haderslev.  

  

 

Sommersted: 
•  

•    

 

Elevråd/Nustrup 
 

 

Elevråd og Grønråd Sommersted 

Vi søger plantefrø til at plante i skolehaven i 
Sommersted  

Elevrådet tager igen fat i trivsel igen  

 

Lokale repræsentanter 
 

Forældrerepræsentanter 

 

Der er flere arrangementer i kommende tid, 

hvor vi vil forsøge at informerer om 

Børnecenter Nustrup. 
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Der har været afholdt “stjernemøde” i 

Nustrup. Det var nogle gode drøftelser om 

div. Tiltag og ideer for lokalområdet. 

Evt.     

 

 

 
 

Punkter til kommende møde: 

 

Lektie-fri skole, eller ikke?  

Ekstern kommunikation  

SB- valg  


